
 
 

КРОПИВНИЦЬКА  МІСЬКА  РАДА  

 

П Р О Т О К О Л   №  28 

вісімнадцятого засідання дев’ятої сесії Кропивницької  

міської ради восьмого скликання 

 

від 19 грудня 2023 року  м. Кропивницький 

 

Під час засідання здійснювалась онлайн-трансляція. 

 

Колюка О.С., секретар міської ради: 
Доброго дня, шановні депутати, депутатки, присутні! 

Прошу зайняти робочі місця у сесійній залі. 

 

Шановні колеги, колежанки! 

Прошу зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів/депутаток міської ради за допомогою 

електронної системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Шановні депутати, депутатки! 

На вісімнадцяте засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та 

зареєструвалося 32 депутати. Відсутні 11. Кворум, необхідний для проведення 

засідання сесії, є.  

Розпочинаємо роботу. 

 

Колюка О.С. повідомив, що в цей час на Алеї почесних воїнських поховань 

Далекосхідного кладовища Кропивницька міська територіальна громада 

прощається з Улановським Дмитром Васильовичем, стрільцем-помічником 

гранатометника третього стрілецького відділення другого стрілецького 

взводу першої стрілецької роти військової частини *****. Висловив 

співчуття родинам та близьким загиблих. 

Запропонував вшанувати хвилиною мовчання пам'ять героїв-

захисників/захисниць та всіх, хто загинув у боротьбі за мирне небо та свободу 

України. 

 

Секретар міської ради Колюка О.С. та заступник міського голови з 

питань діяльності виконавчих органів ради Мосін О.В. вручили Сертифікати 

на отримання міської стипендії кращим спортсменам/спортсменкам та 

тренерам/тренеркам міста Кропивницького.  
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Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

У роботі вісімнадцятого засідання дев’ятої сесії міської ради беруть 

участь:  

Закаблуковський В.О. – голова Фортечної районної у місті 

Кропивницькому ради; 

Стецюк В.Н. – голова Подільської районної у місті Кропивницькому ради; 

Марченко Л.М. – староста Новенського старостинського округу. 

 

Член робочої президії, голова постійної комісії міської ради з питань 

бюджету та податкової політики, Бірець Дмитро Миколайович – на робочому 

місці. 

 

Нагадав про алгоритм дій у разі повітряної тривоги.  

 

Шановні колеги, колежанки! 

Згідно зі статтею 32 Регламенту міської ради депутатські запитання, заяви 

і оголошення оголошуються депутатами на початку будь-якого пленарного 

засідання сесії. 

Чи будуть такі? Немає. 

 

Шановні депутати, депутатки! 

Вам розданий перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої 

сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання (вісімнадцяте 

засідання). Він складається з 49 загальних та семи земельних питань. Питання 

розглянуті шістьма профільними постійними комісіями, обговорені на 

погоджувальній раді секретаря міської ради з керівниками депутатських 

фракцій, груп, головами постійних комісій. 

Пропоную перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої сесії 

взяти за основу. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

Прийнято. 

 

Вчора, на погоджувальній раді з керівниками депутатських фракцій, груп, 

головами постійних комісій було запропоновано внести на розгляд міської 

ради одне загальне та три земельних питання.  

Матеріали вам роздано.  

Хто за те, щоб включити до проєкту порядку денного додаткове питання, 

запропоноване на погоджувальній раді, ‒ ‟Про перейменування закладу 
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позашкільної освіти”, проєкт рішення за реєстраційним № 1861 

(доопрацьований), прошу голосувати.  

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Хто за те, щоб включити до проєкту порядку денного додаткове питання, 

запропоноване на погоджувальній раді, ‒ ‟Про передачу  

КЗ КДЮСШ № 2 в постійне користування земельної ділянки  

по вул. Курганній (біля будинку № 64)”, проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1801, прошу голосувати.  

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Хто за те, щоб включити до проєкту порядку денного додаткове питання, 

запропоноване на погоджувальній раді, ‒ ‟Про надання  

ТОВ ‟Вейст Сервіс” дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду на території міста Кропивницького”, 

проєкт рішення за реєстраційним № 1832, прошу голосувати.  

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

Прийнято. 

 
Хто за те, щоб включити до проєкту порядку денного додаткове питання, 

запропоноване на погоджувальній раді, ‒ ‟Про надання ***** дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по  

вул. *****”, проєкт рішення за реєстраційним № 1856, прошу голосувати.  
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Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

Прийнято. 

 

За результатами проведення засідання постійної комісії міської ради з 

питань бюджету та податкової політики пропонується внести на розгляд 

вісімнадцятого засідання дев’ятої сесії міської ради додаткове загальне 

питання – ‟Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 листопада 2021 року № 932 ‟Про затвердження Програми запобігання 

надзвичайним ситуаціям та ліквідації їх наслідків на 2022-2024 роки”  

(зі змінами)”, проєкт рішення за реєстраційним № 1871.  

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.  

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Чи будуть ще пропозиції щодо порядку денного? Немає. 

Пропоную затвердити перелік додаткових питань до порядку денного 

дев’ятої сесії міської ради в цілому. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1760 “Про внесення доповнень до порядку 

денного дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Пропоную наступний порядок розгляду питань порядку денного: 

додаткове загальне питання (доопрацьований проєкт рішення за 

реєстраційним № 1861) розглянути після питання за порядковим № 26; 

додаткове загальне питання (проєкт рішення за реєстраційним № 1871) 

розглянути після питання за порядковим № 47; 
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додаткові земельні питання (проєкти рішень за реєстраційними  

номерами 1801, 1832, 1856) розглянути на початку розгляду питань щодо 

регулювання земельних відносин. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного.  

Перше питання ‒ ‟Про депутатські запити депутатів міської ради”.  

Повідомляю, що попередньо зареєстрованих депутатських запитів немає. 

Якщо у депутатів є депутатські запити, прошу їх оголосити. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), 

оголосила депутатський запит щодо проведення ямкового ремонту 

дорожнього покриття по вул. Металургів (смт Нове), надання інформації 

щодо затвердження проєктно-кошторисної документації та експертизи 

проєкту ‟Капітальний ремонт вулиці Металургів, смт Нове,  

м. Кропивницький”, його реалізації  у 2024 році.  

Звернулася з вимогою: 

 

1. Провести ямковий ремонт дорожнього покриття по вул. Металургів 

(смт Нове) з використанням технологій, які можна застосовувати у зимовий 

період.  

 

2. Головному управлінню житлово-комунального господарства міської 

ради надати інформацію щодо затвердження проєктно-кошторисної 

документації та експертизи проєкту ‟Капітальний ремонт  

вулиці Металургів, смт Нове, м. Кропивницький”. 

 

3. Передбачити в Комплексній програмі розвитку житлово-

комунального господарства та безпеки дорожнього руху в місті 

Кропивницькому на 2021-2025 роки кошти на реалізацію цього проєкту  

в 2024 році. 
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Зачитала відповідь на своє депутатське звернення щодо перерозподілу 

видатків з об’єкта ‟Капітальний ремонт вулиці Металургів, смт Нове,  

м. Кропивницький” в частині необхідності коригування проєктно-

кошторисної документації у зв’язку зі змінами в ціноутворенні та іншого, 

враховуючи введення в Україні правового режиму воєнного стану.  

 

Депутатка Ковальова-Алокілі О.А. (голова фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ 

‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи ‟Міжфракційне 

депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), депутати Шамардін О.С. 

(голова фракції Політичної партії ‟Рідне місто”), Цертій О.М.  

(голова фракції політичної партії ‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”) 

висловили думки стосовно доцільності підтримки депутатського запиту 

депутатки Яремчук В.С., ефективності проведення поточних ремонтів доріг 

у зимовий період, практичної та фінансової можливостей для виділення 

коштів на реалізацію проєкту щодо капітального ремонту 

вулиці Металургів (смт Нове) у 2024 році. 

 

Заступник міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради 

Вергун О.С. пояснив, що до кінця 2023 року планується усунути ямковість 

дорожнього покриття по вул. Металургів (смт Нове), актуалізувати  

проєктно-кошторисну документацію та отримати експертизу проєкту 

‟Капітальний ремонт вулиці Металургів, смт Нове, м. Кропивницький”. 

Відзначив, що в січні 2024 року на розгляд депутатів міської ради будуть 

внесені пропозиції щодо розподілу бюджетних призначень по галузі житлово-

комунального господарства на 2024 рік (зміни до Комплексної програми 

розвитку житлово-комунального господарства та безпеки дорожнього руху 

в місті Кропивницькому на 2021-2025 роки) з урахуванням показників, 

затверджених у бюджеті Кропивницької міської територіальної громади на 

2024 рік. 

 

Яремчук В.С. наголосила на основних тезах свого депутатського запиту.  

 

Колюка О.С.: 

Ставлю на голосування пропозицію підтримати депутатський запит 

депутатки Яремчук В.С. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 19, 

“проти” – 3, 

“утримались” – 6, 

“не голосували” – 4. 

Не прийнято. 
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Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), 

оголосила депутатський запит щодо отримання інформації з питань, 

пов’язаних із забезпеченням водопостачання у смт Новому.  

Звернулася з вимогою: 

1. Надати відповіді на запитання: 

 

1) Яку воду будуть використовувати як основну для забезпечення  

потреб мешканців смт Нового, а яку як резервну. 

 

2) Чи планується проводити капітальний ремонт станції другого 

підйому, а саме резервуарів, системи фільтрації та очищення. 

 

3) Чи планується ремонт водогону від Обознівського водозабору до 

станції другого підйому. 

 

4) Коли мешканці смт Нового почнуть споживати дніпровську воду, 

якщо таке рішення вже прийнято. 

 

2. Передбачити в галузевих програмах на 2024 рік заходи з ремонту 

Обознівського водозабору і станції другого підйому та відповідне 

фінансування з бюджету міської територіальної громади. 

 

Вергун О.С., заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради, поінформував про роботу робочої групи з вивчення питання 

доцільності приєднання водопровідних мереж смт Нового до мереж  

ОКВП ‟Дніпро-Кіровоград”. Відзначив, що деякі з мешканців смт Нового не 

налаштовані розуміти та чути позицію фахівців та виконавчих органів 

міської ради стосовно можливих шляхів вирішення проблемних питань, 

пов’язаних з забезпеченням водопостачання у смт Новому. Пояснив, що для 

проведення капітального ремонту Обознівського водозабору необхідно 

зупинити його роботу не менш ніж на три місяці, тому необхідно збудувати 

водогін, якій буде постачати до смт Нового дніпровську воду. Інформацію 

щодо якості води з Обознівського водозабору мають надати фахівці. 

 

Депутат Шамардін О.С. (голова фракції Політичної партії  

‟Рідне місто”) та депутатка Ковальова-Алокілі О.А. (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) висловили 

свої думки стосовно питання, порушеного у депутатському запиті 

депутатки Яремчук В.С. 
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Колюка О.С. наголосив на необхідності конструктивної комунікації, 

співпраці та розуміння ситуації. Відзначив, що міським головою створена 

робоча група з вивчення питання доцільності приєднання водопровідних 

мереж смт Нового до мереж ОКВП ‟Дніпро-Кіровоград”, до складу якої 

включені незалежні спеціалісти та депутати міської ради. Фахівці 

працюють. Вся інформація розміщується на офіційному сайті міської ради, 

доводиться до відома мешканців.  

 

На прохання депутата Саєнка І.В. (фракція місцевої організації 

політичної партії ‟Перспектива міста”) депутатка Яремчук В.С. пояснила 

основні тези депутатського запиту та зачитала проєкт рішення. 

 

Колюка О.С.: 
Ставлю на голосування пропозицію підтримати депутатський запит 

депутатки Яремчук В.С. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 16, 

“проти” – 3, 

“утримались” – 7, 

“не голосували” – 5. 

Не прийнято. 

 

Яремчук В.С.: 

Прошу вважати оголошений мною депутатський запит депутатським 

зверненням. 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про бюджет Кропивницької міської територіальної громади на 2024 рік”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1822. Доповідачка Бочкова Л.Т. – 

начальник фінансового управління міської ради. 

 

Бочкова Л.Т. доповіла про особливості формування проєкту бюджету 

Кропивницької міської територіальної громади на 2024 рік, детально 

пояснила його структуру, основні показники дохідної та видаткової частини, 

розподіл міжбюджетних трансфертів та видатків бюджету 

територіальної громади на реалізацію місцевих галузевих програм. 

Поінформувала про залучення до бюджету територіальної громади субвенцій 

з державного бюджету. 

Відзначила, що проєкт бюджету Кропивницької міської територіальної 

громади на 2024 рік підготовлений згідно з вимогами чинного законодавства, 

збалансований, схвалений виконавчим комітетом та погоджений шістьма 

постійними комісіями міської ради.  
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Запропонувала підтримати проєкт рішення № 1822 в цілому. 

 

Під час доповіді здійснювалась презентація з демонстрацією слайдів. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть виступи, запитання, пропозиції? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1822 за 

основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1761 “Про бюджет Кропивницької міської 

територіальної громади на 2024 рік” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 15 грудня 2022 року № 1412 ‟Про бюджет Кропивницької міської 

територіальної громади на 2023 рік”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1813 

(доопрацьований). Доповідачка Бочкова Л.Т. – начальник фінансового 

управління міської ради. 

 

Бочкова Л.Т. пояснила підстави щодо підготовки доопрацьованого 

проєкту рішення № 1813 та основні його положення. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1813 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1762 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1412 ‟Про бюджет 

Кропивницької міської територіальної громади на 2023 рік” (додається). 
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 27 липня  2023 року № 1634 ‟Про затвердження Програми підтримки 

військових формувань Збройних Сил України на 2023-2024 роки”  

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1847. Доповідач  

Копецький Ю.Б. – начальник відділу мобілізаційної та оборонної роботи 

міської ради. 

 

Копецький Ю.Б. доповів по суті питання. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1847 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1763 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 27 липня 2023 року № 1634  

‟Про затвердження Програми підтримки військових формувань 

Збройних Сил України на 2023-2024 роки” (зі змінами)” (додається). 
Проєкт рішення № 1847 та рішення № 1763 не підлягають оприлюдненню.  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу майна”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1800 

(доопрацьований). Доповідач Копецький Ю.Б. – начальник відділу 

мобілізаційної та оборонної роботи міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1800 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 
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Прийнято рішення № 1764 “Про передачу майна” (додається). 

Проєкт рішення № 1800 та рішення № 1764 не підлягають оприлюдненню.  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про присвоєння чергового рангу посадової особи місцевого самоврядування 

Марченко Л.М.”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1819. Доповідачка  

Громко С.П. – заступник начальника управління - начальник відділу з питань 

нагороджень управління персоналу міської ради. 

 

Громко С.П. пояснила підстави щодо підготовки проєкту рішення  

№ 1819. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1819 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1765 “Про присвоєння чергового рангу 

посадової особи місцевого самоврядування Марченко Л.М.” (додається).

  

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення міської ради від 22 червня 2018 року № 1732 

‟Про затвердження Положення про присвоєння звання ‟Почесний громадянин 

міста Кропивницького”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1860. 

Доповідачка Громко С.П. – заступник начальника управління - начальник 

відділу з питань нагороджень управління персоналу міської ради. 

 

Громко С.П. пояснила зміни та доповнення, які пропонується внести до 

Положення про присвоєння звання ‟Почесний громадянин міста 

Кропивницького”. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1860 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1766 “Про внесення змін до рішення міської 

ради від 22 червня 2018 року № 1732 ‟Про затвердження Положення про 

присвоєння звання ‟Почесний громадянин міста Кропивницького” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про звільнення від сплати державного мита”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1845. Доповідачка Тимоховська Т.М. – начальник 

управління з питань захисту прав дітей міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1845 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1767 “Про звільнення від сплати державного 

мита” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Програми забезпечення умов діяльності 

депутатів/депутаток міської ради на 2024-2026 роки”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1776. Доповідачка Масло Л.Я. – начальник управління 

апарату міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1776 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 
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Прийнято рішення № 1768 “Про затвердження Програми 

забезпечення умов діяльності депутатів/депутаток міської ради  

на 2024-2026 роки” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження перспективного плану роботи міської ради на 2024 рік”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1811. Доповідачка Масло Л.Я. – 

начальник управління апарату міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1811 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1769 “Про затвердження перспективного плану 

роботи міської ради на 2024 рік” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 16 грудня 2021  року № 1063 ‟Про затвердження Комплексної програми 

діяльності міської дружини міста Кропивницького на 2022-2024 роки” 

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1787. Доповідач  

Федоров В.П. – начальник міської дружини. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1787 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1770 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 16 грудня 2021 року № 1063  

‟Про затвердження Комплексної програми діяльності міської дружини 

міста Кропивницького на 2022-2024 роки” (зі змінами)” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Міської програми профілактики та протидії злочинності 

‟Безпечне місто” на 2024-2026 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1795 (доопрацьований). Доповідач Шишко О.М. – начальник управління з 

питань запобігання та виявлення корупції міської ради. 

 

Шишко О.М. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з 

питань бюджету та податкової політики внести зміни до доопрацьованого 

проєкту рішення № 1795, а саме доповнити пункт 4.1 розділу 4  

‟Мета Програми” проєкту Міської програми профілактики та протидії 

злочинності ‟Безпечне місто” на 2024-2026 роки інформацією щодо 

убезпечення громадян та громадянок міста Кропивницького. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1795 

(доопрацьований) за основу і в цілому з урахуванням рекомендації постійної 

комісії міської ради з питань бюджету та податкової політики. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

  

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1771 “Про затвердження Міської  

програми профілактики та протидії злочинності ‟Безпечне місто”  

на 2024-2026 роки” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 15 грудня 2022 року № 1421 ‟Про затвердження Комплексної програми 

підтримки учасників АТО, ООС, бойових дій у зв'язку з військовою агресією 

російської федерації проти України та членів їх сімей на 2023-2025 роки” 

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1858 (доопрацьований). 

Доповідачка Вовк Ю.М. – директор департаменту соціальної політики міської 

ради. 

 

Вовк Ю.М. пояснила зміни та доповнення, які пропонується внести до 

Комплексної програми підтримки учасників АТО, ООС, бойових дій у зв'язку з 
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військовою агресією російської федерації проти України та  членів їх сімей на 

2023-2025 роки (зі змінами). 

 

Колюка О.С.: 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1858 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1772 “Про внесення змін та доповнень до 

рішення Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1421  

‟Про затвердження Комплексної програми підтримки учасників АТО, 

ООС, бойових дій у зв'язку з військовою агресією російської федерації 

проти України та членів їх сімей на 2023-2025 роки” (зі змінами)” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 15 грудня 2022 року № 1420 ‟Про затвердження Програми соціального 

захисту та соціальної підтримки окремих категорій населення Кропивницької 

міської територіальної громади на 2023-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1764. Доповідачка Вовк Ю.М. – директор 

департаменту соціальної політики міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1764 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1773 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1420  

‟Про затвердження Програми соціального захисту та соціальної 

підтримки окремих категорій населення Кропивницької міської 

територіальної громади на 2023-2025 роки” (зі змінами)” (додається).  
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Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 15 грудня 2022 року № 1420 ‟Про затвердження Програми соціального 

захисту та соціальної підтримки окремих категорій населення Кропивницької 

міської територіальної громади на 2023-2025 роки” (зі змінами)”.  

Проєкт рішення за реєстраційним № 1831. Доповідачка Вовк Ю.М. – директор 

департаменту соціальної політики міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1831 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1774 “Про внесення змін та доповнень до 

рішення Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1420  

‟Про затвердження Програми соціального захисту та соціальної 

підтримки окремих категорій населення Кропивницької міської 

територіальної громади на 2023-2025 роки” (зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 15 грудня 2022 року № 1422 ‟Про затвердження Програми соціальної 

підтримки, розвитку та становлення сімей, дітей та молоді                                               

м. Кропивницького на 2023-2025 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1846 (доопрацьований). Доповідачка Вовк Ю.М. – директор департаменту 

соціальної політики міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1846 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати.  
 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 
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Прийнято рішення № 1775 “Про внесення змін та доповнень до 

рішення Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1422  

‟Про затвердження Програми соціальної підтримки, розвитку та 

становлення сімей, дітей та молоді м. Кропивницького на 2023-2025 роки” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 04 травня 2023 року № 1534 ‟Про затвердження флексної Програми 

соціальної підтримки, адаптації та інтеграції внутрішньо переміщених осіб в 

Кропивницькій міській територіальній громаді на 2023-2025 роки”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1859. Доповідачка Вовк Ю.М. – директор 

департаменту соціальної політики міської ради. 

 

Вовк Ю.М. поінформувала, що від фінансового управління міської ради 

надійшли зауваження стосовно доопрацьованого проєкту рішення № 1859, 

тому пропонується виключити з графи ‟Орієнтовні обсяги фінансування” 

слова ‟в межах, передбачених видатків бюджету громади”. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1859 за основу і в 

цілому зі змінами. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1776 “Про внесення змін та доповнень до 

рішення Кропивницької міської ради від 04 травня 2023 року № 1534  

‟Про затвердження Комплексної Програми соціальної підтримки, 

адаптації та інтеграції внутрішньо переміщених осіб в Кропивницькій 

міській територіальній громаді на 2023-2025 роки” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про встановлення розміру допомоги на поховання деяких категорій осіб 

виконавцю волевиявлення померлого або особі, яка зобов’язалася поховати 

померлого”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1756. Доповідачка  

Вовк Ю.М. – директор департаменту соціальної політики міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1756 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1777 “Про встановлення розміру допомоги на 

поховання деяких категорій осіб виконавцю волевиявлення померлого 

або особі, яка зобов’язалася поховати померлого” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 04 лютого 2022 року № 1096 ‟Про затвердження Програми капітального 

будівництва, реконструкції та капітального ремонту об’єктів комунального 

господарства і соціально-культурного призначення міста Кропивницького                                            

на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1821. 

Доповідач Білокінь С.В. – начальник управління капітального будівництва 

міської ради. 

 

Білокінь С.В. пояснив, що проєкт рішення № 1821 передбачає 

перерозподіл видатків в межах Програми капітального будівництва, 

реконструкції та капітального ремонту об’єктів комунального 

 господарства і соціально-культурного призначення міста Кропивницького на 

2022-2024 роки (зі змінами), передбачених на 2023 рік. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1821 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1778 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1096  

‟Про затвердження Програми капітального будівництва, реконструкції 

та капітального ремонту об’єктів комунального господарства і соціально-



19 
 

культурного призначення міста Кропивницького на 2022-2024 роки”  

(зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про делегування функцій замовника будівництва”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1820 (доопрацьований). Доповідач Білокінь С.В. – 

начальник управління капітального будівництва міської ради. 

 

Білокінь С.В. пояснив суть питання. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1820 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати.  

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1779 “Про делегування функцій замовника 

будівництва” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 25 листопада                   

2021 року № 941 ‟Про затвердження Програми реалізації вимог Закону 

України ‟Про адміністративні послуги” на 2022-2024 роки”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1775. Доповідач Нікітенко О.В. – директор департаменту 

надання адміністративних послуг міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1775 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 
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Прийнято рішення № 1780 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 941  

‟Про затвердження Програми реалізації вимог Закону України  

‟Про адміністративні послуги” на 2022-2024 роки” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 04 лютого 2022 року № 1097 ‟Про затвердження Програми цифрового 

розвитку на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1777 (доопрацьований). Доповідачка Бабаєва О.В. – начальник управління 

інформаційних технологій міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1777 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати.  

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1781 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1097  

‟Про затвердження Програми цифрового розвитку на 2022-2024 роки” 

(зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 04 лютого 2022 року № 1097 ‟Про затвердження Програми цифрового 

розвитку на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1848. Доповідачка Бабаєва О.В. – начальник управління інформаційних 

технологій міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1848 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 
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Прийнято рішення № 1782 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1097  

‟Про затвердження Програми цифрового розвитку на 2022-2024 роки”  

(зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Програми розвитку освіти Кропивницької міської 

територіальної громади на 2024-2026 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1843 (доопрацьований). Доповідачка Васильєва О.К. – начальник відділу 

юридичного та фінансового забезпечення управління освіти міської ради.  

 

Васильєва О.К. пояснила основні положення доопрацьованого проєкту 

рішення № 1843. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1843 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1783 “Про затвердження Програми розвитку 

освіти Кропивницької міської територіальної громади на 2024-2026 роки” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про організацію харчування учнів та вихованців в закладах освіти                             

на 2024 рік”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1842. Доповідачка  

Васильєва О.К. – начальник відділу юридичного та фінансового забезпечення 

управління освіти міської ради.  

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1842 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1784 “Про організацію харчування учнів та 

вихованців в закладах освіти на 2024 рік” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про перейменування закладу освіти”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1844 (доопрацьований). Доповідачка Васильєва О.К. – начальник відділу 

юридичного та фінансового забезпечення управління освіти міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1844 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати.  

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1785 “Про перейменування закладу освіти” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про перейменування закладу позашкільної освіти”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1861 (доопрацьований). Доповідачка Васильєва О.К. – 

начальник відділу юридичного та фінансового забезпечення управління освіти 

міської ради.  

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1861 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати.  

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 
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Прийнято рішення № 1786 “Про перейменування закладу 

позашкільної освіти” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Шановні колеги, колежанки! 

Згідно з Регламентом настав час оголосити перерву в роботі засідання 

сесії, але я пропоную продовжити роботу та розглянути внесені питання до 

порядку денного. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.  

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 7. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 92 ‟Про затвердження Програми розвитку галузі 

охорони здоров'я на 2021-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1824 (доопрацьований). Доповідачка Макарук О.О. – 

начальник управління охорони здоров’я міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1824 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати.  

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 1787 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 92  

‟Про затвердження Програми розвитку галузі охорони здоров'я  

на 2021-2025 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Статуту комунального некомерційного підприємства 

‟Поліклінічне об’єднання” Кропивницької міської ради” у новій редакції”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1796 (доопрацьований). Доповідачка 
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Макарук О.О. – начальник управління охорони здоров’я міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1796 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 7. 

 

Прийнято рішення № 1788 “Про затвердження Статуту 

комунального некомерційного підприємства ‟Поліклінічне об’єднання” 

Кропивницької міської ради” у новій редакції” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження передавальних актів”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1797 (доопрацьований). Доповідачка Макарук О.О. – начальник управління 

охорони здоров’я міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1797 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 1789 “Про затвердження передавальних актів” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження передавального акта та Статуту комунального 

некомерційного підприємства ‟Міська лікарня швидкої медичної допомоги” 

Кропивницької міської ради” у новій редакції”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1823 (доопрацьований). Доповідачка Макарук О.О. – 

начальник управління охорони здоров’я міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1823 
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(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 1790 “Про затвердження передавального акта 

та Статуту комунального некомерційного підприємства ‟Міська лікарня 

швидкої медичної допомоги” Кропивницької міської ради” у новій 

редакції” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 09 лютого 2023 року № 1465 ‟Про затвердження Програми управління 

комунальним майном на 2023-2025 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1857 (доопрацьований). Доповідачка Паламаренко А.С. – начальник 

управління комунальної власності міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1857 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 1791 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 09 лютого 2023 року № 1465  

‟Про затвердження Програми управління комунальним майном  

на 2023-2025 роки” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради            

від 25 серпня 2022 року № 1275 ‟Про деякі питання, пов’язані з орендою 

майна, що належить до комунальної власності Кропивницької міської 

територіальної громади” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1812. Доповідачка Паламаренко А.С. – начальник управління комунальної 
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власності міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1812 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 1792 “Про внесення змін та доповнень до 

рішення Кропивницької міської ради від 25 серпня 2022 року № 1275  

‟Про деякі питання, пов’язані з орендою майна, що належить до 

комунальної власності Кропивницької міської територіальної громади” 

(зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Програми розвитку малого і середнього підприємництва у 

Кропивницькій міській територіальній громаді на 2024-2026 роки”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1814 (доопрацьований). Доповідачка 

Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань економічного розвитку міської 

ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1814 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 7. 

Прийнято (переголосовано). 

 

Шановні колеги, колежанки! 

Це важлива Програма, тому прошу повернутися до голосування стосовно 

проєкту рішення № 1814 (доопрацьований). Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 7. 

Прийнято. 
 

Колюка О.С.: 
Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення за 

реєстраційним № 1814 (доопрацьований) “Про затвердження Програми 

розвитку малого і середнього підприємництва у Кропивницькій міській 

територіальній громаді на 2024-2026 роки” за основу і в цілому. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 1793 “Про затвердження Програми розвитку 

малого і середнього підприємництва у Кропивницькій міській 

територіальній громаді на 2024-2026 роки” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Програми розвитку малого і середнього підприємництва у 

Кропивницькій міській територіальній громаді на 2024-2026 роки”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1815 (доопрацьований). Доповідачка 

Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань економічного розвитку міської 

ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1815 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 7. 

 

Прийнято рішення № 1794 “Про затвердження Програми розвитку 

малого і середнього підприємництва у Кропивницькій міській 

територіальній громаді на 2024-2026 роки” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Комплексної програми сприяння зайнятості населення, 

поліпшення стану безпеки і умов праці на території Кропивницької міської 

територіальної громади на 2024-2026 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1816 (доопрацьований). Доповідачка Рахуба Н.А. – директор департаменту 

з питань економічного розвитку міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1816 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 1795 “Про затвердження Комплексної 

програми сприяння зайнятості населення, поліпшення стану безпеки і 

умов праці на території Кропивницької міської територіальної громади  

на 2024-2026 роки” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін і доповнень до рішення Кропивницької міської ради                 

від 12 травня 2022 року № 1240 ‟Про затвердження Порядку розроблення 

галузевих (комплексних) програм, моніторингу та звітності про їх виконання”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1799 (доопрацьований). Доповідачка 

Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань економічного розвитку міської 

ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1799 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 1796 “Про внесення змін і доповнень до 

рішення Кропивницької міської ради від 12 травня 2022 року № 1240  
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‟Про затвердження Порядку розроблення галузевих (комплексних) 

програм, моніторингу та звітності про їх виконання” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Плану діяльності Кропивницької міської ради з підготовки 

проєктів регуляторних актів на 2024 рік”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1789. Доповідачка Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань 

економічного розвитку міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1789 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1797 “Про затвердження Плану діяльності 

Кропивницької міської ради з підготовки проєктів регуляторних актів  

на 2024 рік” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про встановлення мінімальної вартості місячної оренди 1 кв. м загальної 

площі нерухомого майна фізичних осіб”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1817. Доповідачка Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань 

економічного розвитку міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1817 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1798 “Про встановлення мінімальної вартості 

місячної оренди 1 кв. м загальної площі нерухомого майна фізичних осіб” 

(додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 16 грудня 2021 року № 1062 ‟Про затвердження Програми розвитку 

міського пасажирського транспорту та зв’язку у м. Кропивницькому  

на 2021-2024 роки (в новій редакції)” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1841 (доопрацьований). Доповідач Житник В.П. – начальник 

управління транспорту та зв’язку міської ради. 

 

Житник В.П. відповів на зауваження депутатки Яремчук В.С. щодо 

недостатньої кількості автобусів, які здійснюють перевезення мешканців 

смт Нового, та відновлення руху тролейбусів. Відзначив, що для перевезення 

восьми тисяч новенців задіяно п’ять автобусів, що повністю забезпечує 

потребу. Пояснив, що управлінням транспорту та зв’язку міської ради 

ведеться робота щодо усунення проблемних питань, пов’язаних із 

забезпеченням руху до смт Нового тролейбусів з автономним ходом. 

 

Рубан В.В., депутат міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”), як голова постійної комісії міської ради 

з питань житлово-комунального господарства та транспорту звернув увагу 

присутніх на позитивні зміни, які пропонується внести до Програми розвитку 

міського пасажирського транспорту та зв’язку у м. Кропивницькому  

на 2021-2024 роки (в новій редакції) (зі змінами). Запропонував підтримати 

доопрацьований проєкт рішення № 1841. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1841 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 1799 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 16 грудня 2021 року № 1062  

‟Про затвердження Програми розвитку міського пасажирського 

транспорту та зв’язку у м. Кропивницькому на 2021-2024 роки (в новій 

редакції)” (зі змінами)” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 листопада 2021 року № 944 ‟Про затвердження Програми 

територіальної оборони та підтримання постійної мобілізаційної готовності 

міста Кропивницького на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1798 (доопрацьований). Доповідач Житник В.П. – начальник 

управління транспорту та зв’язку міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1798 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 
 

Прийнято рішення № 1800 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 944  

‟Про затвердження Програми територіальної оборони та підтримання 

постійної мобілізаційної готовності міста Кропивницького  

на 2022-2024 роки”(зі змінами)” (додається).  Проєкт рішення № 1798 

(доопрацьований) та рішення № 1800 не підлягають оприлюдненню.  
 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішень Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 88 ‟Про затвердження Міської програми ‟Молодь” 

на 2021-2023 роки”  (зі змінами), № 89 ‟Про затвердження Міської програми 

підтримки сімей на 2021-2023 роки” (зі змінами),  № 90 ‟Про затвердження  

Міської програми відпочинку та оздоровлення на 2021-2023 роки” 

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1836. Доповідачка  

Черкасська К.В. – заступник начальника управління молоді та спорту міської 

ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1836 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 
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Прийнято рішення № 1801 “Про внесення змін до рішень 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 88  

‟Про затвердження Міської програми ‟Молодь” на 2021-2023 роки” 

(зі змінами), № 89 ‟Про затвердження Міської програми підтримки сімей  

на 2021-2023 роки” (зі змінами), № 90 ‟Про затвердження Міської 

програми відпочинку та оздоровлення на 2021-2023 роки” (зі змінами)” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнення до рішення Кропивницької міської ради 

від 02 лютого 2021 року № 87 ‟Про затвердження Програми розвитку фізичної 

культури і спорту в місті Кропивницькому на 2021-2024 роки” (зі змінами)”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1837. Доповідачка Черкасська К.В. – 

заступник начальника управління молоді та спорту міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1837 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1802 “Про внесення змін та доповнення до 

рішення Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 87  

‟Про затвердження Програми розвитку фізичної культури і спорту в місті 

Кропивницькому на 2021-2024 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Шановні колеги, колежанки! 

Оголошується перерва на 5 хвилин. 

 

Після перерви о 12.35. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Прошу зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів міської ради за допомогою 

електронної системи голосування ‟Рада-В”. 
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Після перерви зареєструвалося 30 депутатів, відсутні 13. Кворум, 

необхідний для продовження роботи сесії, є. 

 

Розглядаємо питання порядку денного “Про затвердження Міської 

програми розвитку молодіжної політики на 2024-2026 роки”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1838 (доопрацьований). Доповідачка Черкасська К.В. – 

заступник начальника управління молоді та спорту міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1838 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 8. 

 

Прийнято рішення № 1803 “Про затвердження Міської програми 

розвитку молодіжної політики на 2024-2026 роки” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Міської програми з реалізації сімейної політики                       

на 2024-2026 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1839 

(доопрацьований). Доповідачка Черкасська К.В. – заступник начальника 

управління молоді та спорту міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1839 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 7. 

 

Прийнято рішення № 1804 “Про затвердження Міської програми з 

реалізації сімейної політики на 2024-2026 роки” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Міської програми оздоровлення та відпочинку дітей                 

на 2024-2026 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1840 
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(доопрацьований). Доповідачка Черкасська К.В. – заступник начальника 

управління молоді та спорту міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1840 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 7. 

 

Прийнято рішення № 1805 “Про затвердження Міської програми 

оздоровлення та відпочинку дітей на 2024-2026 роки” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 96 ‟Про затвердження Програми розвитку культури 

в м. Кропивницькому на 2021-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1835 (доопрацьований). Доповідачка Назарець А.Ф. – 

начальник управління культури і туризму міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1835 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 1806 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 96  

‟Про затвердження Програми розвитку культури в м. Кропивницькому 

на 2021-2025 роки” (зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання згоди на безоплатне прийняття до комунальної власності 

Кропивницької міської територіальної громади об’єкта житлової нерухомості 

багатоповерхового житлового будинку з вбудовано-прибудованим 
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адміністративно-торговельним комплексом по вул. Вокзальній, 74”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1788. Доповідач Кухаренко В.І. – начальник 

Головного управління житлово-комунального господарства міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1788 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1807 “Про надання згоди на безоплатне 

прийняття до комунальної власності Кропивницької міської 

територіальної громади об’єкта житлової нерухомості багатоповерхового 

житлового будинку з вбудовано-прибудованим адміністративно-

торговельним комплексом по вул. Вокзальній, 74” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 листопада 2021 року № 932 ‟Про затвердження Програми запобігання 

надзвичайним ситуаціям та ліквідації їх наслідків на 2022-2024 роки” 

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1871. Доповідач  

Вергун О.С. – заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради. 

 

Вергун О.С. пояснив підстави щодо підготовки проєкту рішення № 1871 

та зміни, які пропонується внести до Програми запобігання надзвичайним 

ситуаціям та ліквідації їх наслідків на 2022-2024 роки (зі змінами). 

 

Колюка О.С.: 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1871 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 
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Прийнято рішення № 1808 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 932  

‟Про затвердження Програми запобігання надзвичайним ситуаціям та 

ліквідації їх наслідків на 2022-2024 роки” (зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Програми природоохоронних заходів місцевого значення 

на 2024-2026 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1818 

(доопрацьований). Доповідач Лунгол Р.С. – начальник управління земельних 

відносин та охорони навколишнього природного середовища міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1818 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1809 “Про затвердження Програми 

природоохоронних заходів місцевого значення на 2024-2026 роки” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання пільг зі сплати земельного податку”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1792 (доопрацьований). Доповідач Лунгол Р.С. – начальник 

управління земельних відносин та охорони навколишнього природного 

середовища міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1792 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 
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Прийнято рішення № 1810 “Про надання пільг зі сплати земельного 

податку” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду питань щодо регулювання земельних відносин.  

Проєкти рішень підготовлені управлінням земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища, погоджені постійною 

комісією міської ради з питань екології, земельних відносин та комунальної 

власності. 

Рішення приймаються більшістю голосів від загального складу ради, 

тобто 22. 

 

Доповідач Лунгол Р.С., начальник управління земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища міської ради, коротко надає 

роз’яснення щодо проєктів рішень з демонстрацією картографічних матеріалів 

та озвучує рекомендації профільної постійної комісії міської ради. 

 

Перше питання ‒ “Про передачу КЗ КДЮСШ № 2 в постійне 

користування земельної ділянки по вул. Курганній (біля будинку № 64)”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1801. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1801 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1811 “Про передачу КЗ КДЮСШ № 2 в 

постійне користування земельної ділянки по вул. Курганній (біля будинку 

№ 64)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟Вейст Сервіс” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду на території  

міста Кропивницького”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1832. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1832 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1812 “Про надання ТОВ ‟Вейст Сервіс” 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в оренду на території міста Кропивницького” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ***** дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки по вул. *****”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1856.  

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1856 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1813 “Про надання ***** дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по 

вул. *****” (додається). Проєкт рішення № 1856 та рішення № 1813 не 

підлягають оприлюдненню.  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1744. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1744 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1814 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1745. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1745 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1815 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1766. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1766 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1816 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання *** дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки по вул. *** (біля будинку № ***)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1770.  

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1770 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1817 “Про надання *** дозволу на розроблення 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по вул. ***  

(біля будинку № ***)” (додається). Проєкт рішення № 1770 та рішення  

№ 1817 не підлягають оприлюдненню.  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу КП ‟Електротранс” у постійне користування земельної ділянки 

по вул. Холодноярській”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1765.  

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1765 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1818 “Про передачу КП ‟Електротранс” у 

постійне користування земельної ділянки по вул. Холодноярській” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу управлінню освіти Кропивницької міської ради у постійне 

користування земельних ділянок по місту Кропивницькому”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1767. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1767 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1819 “Про передачу управлінню освіти 

Кропивницької міської ради у постійне користування земельних ділянок 

по місту Кропивницькому” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання *** дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по ***”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1730.  

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1730 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 
 

Прийнято рішення № 1820 “Про надання *** дозволу на розроблення 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни 

цільового призначення по ***” (додається). Проєкт рішення № 1730 та 

рішення № 1820 не підлягають оприлюдненню.  

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Чи є бажаючі виступити з питання ‟Різне”?  

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності поінформувала, що постійною комісією розглянуто 

значну кількість питань щодо регулювання земельних відносин, які не включені 
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до порядку денного дев’ятої сесії. Запропонувала у 2024 році після проведення 

програмної сесії провести земельну сесію. 

 

Заступник міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради 

Мосін О.В. та секретар міської ради Колюка О.С. подякували депутатам та 

депутаткам за плідну роботу протягом 2023 року, привітали з прийдешніми 

святами, побажали успіхів та якнайшвидшої перемоги Україні. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Всі питання, включені до порядку денного на вісімнадцятому засіданні 

дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання, розглянуті. 

 

Пропоную завершити вісімнадцяте засідання дев’ятої сесії. Про дату та 

час проведення наступного пленарного засідання вам буде повідомлено 

заздалегідь. 

 

 

 

Секретар міської ради       Олег КОЛЮКА 

 

 
 


